
Respostes a la ciutadania d’ICV al Ple de 18/01/2017 

 

La senyora Sinfreu: 
 
“Hi ha la possibilitat de que hi hagi algun dia a Esplugues una funerària 
municipal, per tal d’abaratir els elevats costos que suposa l’enterrament d’un 
familiar? 
Quina opinió tenen al respecte tots els grups municipals? 
 
 
La senyora Zafra: 
 
“Des d’Iniciativa, nosaltres estem sempre a favor que tots els serveis siguin 
municipals, i així, amb la municipalització dels serveis, es pugui garantir que tothom 
pugui accedir a tot. Llavors, estem totalment a favor que aquest servei de tanatori i 
d’enterraments passi a mans municipals.” 

 
 


